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Under det senaste månaderna har Fellesrådet och Naboer ABs oppgaver / uppdrag med 
grænsøverskridande insatser sammanfallit i ökande utsträckning. 
Den 16 September hölls en gemensam/felles styrelsedag för både Naboer ABs styrelse och 
Fellesrådets styrelse. De båda styrelserna hade gemensam dialog om organisationen och 
framtiden för grænsesamarbetet mellan Trøndelag och Jämtland / Härjedalen. Grunden för 
samtalet har sitt upphov i Fellesrådets etablering som Grænsekommittée i Nordiska ministerrådet. 
- Utgångspunkten för samtalet var dels de ärenden som strömmat in till Fellesrådet under året  
inom snart sagt alla politikområden, och den rekommendation som gjordes av Naboer ABs alla 
närvarande/tillstedeværende representanter vid Bolagsstämman / GF den 17e Juni 2022, nämligen
att uppdra till Naboer ABs styrelse att arbeta för att Fellesrådet skall bli ägare till Naboer AB. 
- Fellesrådets styrelse beslutade med stöd av ägarnas rekommendation att erbjuda Naboer ABs 
ägare att överta aktierna i Naboer AB.
- För genomförandet av processen antogs en Fremdriftsplan som beskriver processen för 
overföringen av Naboer AB. Naboer ABs ägare inbjuds till ägarmöte för att planlägga detta i höst. 
- Vidare beslutade Fellesrådets styrelse att arbeta för att Jämtlands och Trøndelags kommuner 
skall involveras i Fellesrådets verksamhet, styrelsearbete och politiska prioriteringar för samarbetet
över gränsen mellan Jämtland och Trøndelag. Formerna för kommunernas medlemskal och 
medverkan utarbetas i dialog med KS Trøndelag och Kommunförbundet i Jämtland under året. 
- Fellesstämmen för dialog om Fellesrådets verksamhet planeras i anslutning till Trøndermøtet i 
Januari 2023.
- Fellesrådet medverkade med Styrelserepresentanter och Fellesteam i Nordiska Ministerrådets 
höstmöte för Grænsekommittéer i Kilpisjärvi, Finland, i september.
- Fellesrådet medverkade i organisation och genomförande i ett möte mellan (civil-) 
försvarsleverantörer i Trøndelag och Jämtland i Stjørdal och Trondheim i September. Företagens 
analys fokuserade på kompetensförsörjning, men framförallt på de gränshinder som påverkar 
industrins förutsättningar att stödja de investeringar i  (civil-) försvaret som planeras. Företagens 
analys har överlämnats till Nordiska Rådets experter på gränshinder vid mötet i Kilpisjärvi.   
Ekonomi: Både Fellesrådet och Naboer AB följer plan och budget i verksamheten. Per idag – med
alla kända kostnader och intäkter - kommer Fellesrådet  / Naboer AB att visa plusresultat 2022.
Verksamhet: Alla åtaganden och all rapportering är genomförda. Inga avvikelser är kända.
Interreg: - Erik-Widar medverkade på Interreg Sverige Norges kick-off i september genom att 
presentera Fellesrådets och Naboer ABs verksamhet och roll i samarbetet över gränsen.
- Fellesrådets styrelse har erbjudit Fylke och Region att arbeta med mobilisering av deltagande i 
genomförande av Interregprogrammen och Nordiska Ministerrådets program i Jämtland och 
Trøndelag. Vinner erbjudandet bifall, så kommer Fellesrådet / Naboer AB att etablera personal i 
Trøndelag med uppdraget att medverka till finansiering från de fem Interreg-program som vi kan 
arbeta med.
- Kreativa Opplevelser: Interregprojektet är avslutat med hög måluppfyllelse från och med sista 
september. Återstår slutrapportering. Kreativa Opplevelser inrättades för att motverka effekterna av
Covid -19 för kulturella och kreativa näringar. Slutredovisningen av projektets resultat kommer att 
ske i anslutning till Trønderdagarna i Januari 2023.   



Med vänlig hälsning Erik-Widar. VD-Brevet kan avbokas genom mail till info@naboer.se


